

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JANUARY 22, 1986
(51)

[Text]

The Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs met, at 4:00 p.m., this day, the Chairman the Honourable Senator Joan B. Neiman, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Buckwold, Doody, Doyle, Fairbairn, Frith, Lewis, Neiman, Nurgitz, Robertson, and Robichaud. (10)

Other Senators present: The Honourable Senators Cools, Corbin, MacDonald (*Halifax*), Petten and Stewart (*Antigonish-Guysborough*). (5)

In attendance: From the Library of Parliament: Mr. Louis Massicotte, Research Officer.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

Witness:

Mr. Jean-Marc Hamel, Chief Electoral Officer of Canada.

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated December 20, 1985, commenced its consideration of Bill C-74, intituled: "An Act to amend the Constitution Act, 1867 and the Electoral Boundaries Readjustment Act and to provide for certain matters in relation to the 1981 decennial census".

The witness made a statement and answered questions.

At 5:25 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 22 JANVIER 1986
(51)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles se réunit aujourd'hui à 16 heures sous la présidence de l'honorable sénatrice Joan B. Neiman (présidente).

Membres du comité présents: Les honorables sénateurs Buckwold, Doody, Doyle, Fairbairn, Frith, Lewis, Neiman, Nurgitz, Robertson et Robichaud. (10)

Autres sénateurs présents: Les honorables sénateurs Cools, Corbin, MacDonald (*Halifax*), Petten et Stewart (*Antigonish-Guysborough*). (5)

Également présent: De la Bibliothèque du Parlement: M. Louis Massicotte, attaché de recherche.

Aussi présent: Les sténographes officiels du Sénat.

Témoins:

M. Jean-Marc Hamel, directeur général des élections du Canada.

Conformément à son ordre de renvoi du 20 décembre 1985, le Comité entreprend l'étude du projet de loi C-74, intitulé: «Loi modifiant la Loi constitutionnelle de 1867 et la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales et pourvoyant à certaines questions relatives au recensement décennal de 1981».

Le témoin fait une déclaration et répond aux questions.

A 17 h 25, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

ATTESTÉ:

Le greffier du Comité

Paul C. Bélisle

Clerk of the Committee